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Naši dopisi. 
I z L j u b l j a n e . — Deželni zbor Kranjski, ki je 

včeraj in predvčerajšnjim reševal še več važnih pred
metov, je deželni glavar sinoči 3/4 7. uri z živijo klici 
na cesarja zaključil. V ponedeljek je bil edini predmet 
razprav, deželni proračun, pri katerim pa so se raz
pravljale zgolj stvari višje politike, ki strogo ne segajo 
v deželno zborsko področjo. Mnogo se je govorilo o 
sklepih shoda slovenskih poslancev z dne 2. oktobra. 
Nekateri gospodje nemške stranke mislili so Bog vedi 
kakšne skrivnosti razodeti svetu s trditvijo, da se je 
2. oktobra na shodu sklenila združena Slovenija, pa dr. 
Tavčar jih je potolažil s trditvijo, da je združena Slove
nija, pri tem shodu sramotno propadla, baron Schwegel 

je vedel pripovedovati s tega shoda še druge skrivnosti, 
to da vsa taka skrivna razcdenja niso bila nikomur to
liko zanimiva, da bi se bil oziral na nje. Bolj zanimivi 
bili ste včerajšnji 2 seji, prva trajajoča od 10. do 1. ure 
popoludne, druga pa od 3. do 7. ure zvečer. V dopol
danski seji bilo je v razpravi dvoje najbolj zamedenih 
vprašanj, o bolnici in o dekliški šoli. Bolniško vprašanje 
rešilo se je potem, ko je gospod Gorup premenil svojo 
ponudbo tako, da je to vprašanje postal<^jxe.odvisno ud 
Y£rji^ja_aleMšl*e šole, gladke. Večje nasprotje 
nastalo je in to na vzunaj med narodno stranko pri 
vprašanji višje dekliške šole. En del narodne stranke 
stoji namreč na stališču, da taka višja dekliška šola, 
kakoršno si mislijo strokovnjaki profesorji, za sedaj še 
ni mogoča pri nas, in kadar bi se snovala, ne bi kazalo 
hipoma vstanoviti po gotovi šabloni, zato ker h kratu 
ne bodemo imeli zadosti učenk in bi se za šolo tudi 
potrošilo mnogo tudi več, kakor dejansko treba, drug del 
po«lancev pa misli, da sejete višje šole treba okleniti z 
vso silo, sicer je ne dobimo več. Zbor je imel glasovati 
o treh različnih predhgih in konečno bil je sprejet 
predlog Klunov z 18 glasovi proti 13. Rešilo seje konečno 
še vprašanje v poroštvo dežele Kranjske za 7,000.000 gld. 
prioritet z 4% obresti. Poročevalec bil je dr. Tavčar, 
proti govoril je samo poslanec Hinko Kavčič in proti 
glasoval je še kanonik Klun. Konečno pa je pritrdila 
vsa zbornica skoraj z vsemi glasovi dotičnemu zakonu, 
tako da je sedaj zgradba dolenjske železnice zagotov
ljena. Gospod deželni predsednik odgovoril je še na 
interpelacijo gospoda Sveteca glede okrajnega glavarja, 
in koncem zahvalil se deželni glavar zboru za vspešno 
delovanje in sKlenil zbor z živijo-klici na cesarja. 


